
Steinset Økteren Hytteforening 
Møtereferat 

 
Emne: Styremøte Møtedato: 2024-03-04 

Klokkeslett: 20.00-21.00 Leder: Øystein Sørbø 

Sted: Teams Referent: Ola Asp 

Deltakere: Øystein Sørbø (leder) 
Tomm Knudsen (kasserer) 
Jan-Aksel Svea (leder løypekomite) 
Ellef Rustan (leder veikomité) 
Ola Asp (sekretær) 
Beate J. Martens (Varamedlem, Webbansv) 

Distribusjon: Alle deltakere 

 
 

Sak Beskrivelse Ansvarlig 
Oppfølging 

 Innkalling godkjent Sekr. 
1 Referat fra forrige møte 

Referatet godkjent. Kommentarer: 
• Gjentar purring på skriv fra løypelaget angående klopping.  
• Dialog med Borgemarka:  

o Enige om felles møte angående stier. 
o Vedr kjentmannstur: Innkommet forslag om å legge ut 

kjentmannsposter - lavterskeltilbud a la «stolpejakten»  
• Brønnøysundregistrene følges opp. Sende inn f.nr. 

 
 

Jan Aksel  
 

Jan Aksel 
 

 
Øystein 

2 Forberedelse er til påskeskirennet 
Se vedlagte arbeidsliste.     Alle 

3 Brøyteavtale  
Dialog om ny avtale er i gang.  
Vedtak: Grunneier kontaktes med tanke på adkomst til hyttene vinterstid. 

Ellef 

4 Økonomi 
Oppfølging av brøytepenger 
Faktura for sommervedlikehold Steinsetlie sendes ut i april 

Tomm 

5 Status løypekjøring  
Ingen klager mottatt. Sak til årsmøtet: Ønske om at det sendes meldinger 
hvis det ikke kjøres. Det må sjekkes om det mangler kommunal 
godkjenning løype: Flenten, Skjerøkteren, Flatvolden, Haglebu. 

Øystein 

6 Facebook og hjemmeside  
Bra oppdatering på hjemmeside og Facebook. God besøks-statistikk Beate 

7 Møte i Nore og Uvdal Hytteforbund 
Referat styremøte i NUH 28.02.24 tas til orientering. Se vedlegg.  Øystein 

8 Eventuelt  

Neste møte: 13. mai 2024 kl. 20:00-21:00 på Teams 



Påskeskirenn for Steinset-Økteren Hytteforening 2024 
 
Jan Aksel:  

Kontakt vedr. løypekjøring.  
Tønnegrill og grillkull 

 Aktivitetspost - minnebrett 
Tomm:  

Innkjøp av medaljer (sjokolade) til barna og utdeling 
Samle inn startnummer 
Samle inn svar og lage resultatliste fra familierenn 

Øystein:  
Premier til 1. 2. og 3. plass i familierenn 
Spørsmålsrunde  
Startnummer 
Starter av skirennene 
Minnebrett, 15 gjenstander 

Ellef: 
Deler ut medaljer 
Samle inn svar og lage resultatliste fra familierenn 
Avklarer «speaker» med Gunnar 

Beate: 
Blinker og baller for «snø»ballkasting, hos Torgrim 
Aktivitetspost blinkball 

Ola: 
Sende ut innbydelse. (Sendes til alle i hyttefeltet, skirennet er åpent for alle) 
 

Torgrim: (Øystein sjekker med Torgrim) 
Lage plastlaminat for spørsmålene. Øystein oversender dette. 
Plakater. (A4 laminat). 

Hans Roar: (Øystein sjekker med Hans Roar) 
Start og målseil 
Megafon/Høyttaleranlegg 
Stifteklemmer 
   

Møte på fredag ettermiddag før rennet, kl. 1700. 

 



Referat styremøte i NUH 28.02.24 
Sted:  Teams 
Tid:  Kl. 18.00 – 19.30 
 
Innkalt: Alf Frimanslund  
  T. Thorgeir Harsem   
  Øystein Sørbø  
  Heidi Helgesen Næss  
  Hanne Anette Stormo  
  Tore Bergstøl  
  Arne Teigen 
  Tormod Holmslet (Ikke tilstede) 
  Hans Erik Lie   

 

Agenda: 
 

1. Informasjon fra kommunen  
• Tore informerte om at revisjon og oppdatering av sti og løype plan skal startes opp i Sti og 

Løypenemnda nå i vår og han ønsker i den forbindelse innspill fra hytteforbundet. Han ønsker en 
oversikt fra alle løypelagene over kostnader pr. kjørte kilometer løyper i løpet av en hel sesong. 
Dette kan selvsagt variere fra år til år i forhold til snømengde, så hvis alle lager et regnestykke ut 
fra siste års innsendte regnskap, så blir dette mest mulig likt. Tore ønsker også at vi alle sender han 
en liste over hvilke velforeninger eller hyttelag som vi i hytteforbundet representerer. 

• Sekretær Håkon Holtskog i hytteforbundet blir erstattet av Målfrid Toeneiet, som er nyansatt i 
kommunen fra 1. februar. Om dette blir en permanent løsning gjenstår å se, men vi håper å få med 
Målfrid på neste møte i april.     

 
2. Eventuelt 

• Det ryktes at der er områder som ønsker å danne sine egne løypeområder. Hytteforbundet 
forholder seg til at vi har 9 løypeområder. 

• Thorgeir har fått installert fiber fra Numedal Fiber (NUFI) og etterspør om hytteforbundet kan gjøre 
et innspill mot NUFI for eventuelt å kunne fremforhandle en egen avtale og pris på tvers av alle 
hytteområdene. Jeg setter dette opp som en egen sak til neste møte, og ber om at alle i 
mellomtiden undersøker hva der finnes av fibertilknytninger i sitt løypeområde. 

• Nore og Uvdal og Rollag kommune nærmer seg avslutning med å fastsette forskrift for 
snøscooterløyper med definerte kart og trase. 

• Heidi overbringer skryt til kommunen for at ny renovasjonsløsning nå er på plass mange steder, 
pluss at bom Imingdalen nå er i operasjon. De resterende renovasjonspunktene ferdigstilles i 2024. 

• Nytt møte er avtalt torsdag den 18.04. Tidspunkt og lokasjon kommer i innkalling og vi håper flest 
mulig kan møte fysisk på Rødberg.     

 
 
 
Mvh 
Alf Frimanslund 
Styreleder 
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